



Agenda

Styremøte: 5/2024. Møtested: Burhol	Dato: 21.08.24 Klokkeslett: 18:30
Til stede: Tor, Victor, Elisabeth, Harald, Geir H.	
Fravær: Stig, Slawomir	
Referent: Geir H. I.	

Agenda:

5/2024-1: Godkjenning av protokoll/referat fra forrige møte

5/2024-2: Gjennomgang av årshjulet

5/2024-3: Halvårsregnskap

5/2024-4: Sikkerhetskurs

5/2024-5: Klubbmesterskap 28.09.24

5/2024-6: Dugnad Burhol/Grasåsen

5/2024-7: Utbygging Grasåsen?

5/2024-8: Innendørsbane?

5/2024-9: Annet



Sak nr.		Hvem gjør det?	Frist
1	<p>Godkjenning av protokoll/referat fra forrige møte. Møteterferat godkjent</p>		
2	<p>Gjennomgang av årshjulet Oppdatering av årshjulet / fordeling av oppgaver.</p> <p>Søknad om MVA kompensasjon har frist 2.9.24 – En del av samordnet registermelding i NIF – Men dette må sjekkes med forbundet!</p> <p>Årshjul oppdatert av Victor</p>	<p>Tor</p> <p>Victor</p>	
3	<p>Halvårsregnskap Vi har ved utgangen av juli omtrent 250 tusen kroner tilgjengelig på driftskonto. 300 tusen er avsatt på egen konto i henhold til tidligere vedtak. Refrentens merknad: En faktura på omtrent 110 tusen vil komme fra forbundet i løpet av september.</p>	<p>Elisabeth</p>	
4	<p>Sikkerhetskurs Victor arrangerer, Geir hjelper til</p>	<p>Victor</p>	<p>9. og 10. september</p>
5	<p>Klubbmesterskap Victor ansvarlig for arrangementet, resten av styret hjelper til på standplass og salg.</p> <p>Pølser må kjøpes inn Brus og kaffe må kjøpes</p> <p>Premier: Victor har skaffet noen premier. Geir tar med restopplag av capser.</p>	<p>Hele styret, Victor leder</p>	<p>Mesterskap 28/9-24</p>



	Oppsett av bane ordner Victor	Geir (caps)	
6	<p>Dugnad Åpning av Burhol / «stenge» Grasåsen Grasåsen: Rydde siste gang</p> <p>Burhol: Renske ugress foran inngangsparti Vask av alle flater Lage ny feltløype Reparere blinkstativ og matter foran kulefanger Sjekke kulefanger Lempe inn sand i tønne</p> <p>Sørge for brus, kaffe og drikkekrus</p>	<p>Grasåsen: Victor</p> <p>Burhol:</p> <p>Elisabeth skaffer brus/kaffe , pølser med tilbehør, Harald skaffer krus</p>	<p>Ved behov</p> <p>14/9-24</p>
7	<p>Utbygging Grasåsen</p> <ul style="list-style-type: none"> - Framdrift Nye tanker om mulig utbygging av standplasser foran eksisterende bygg. Planer lages. Ideen ble diskutert på styremøtet. Det var enighet om at dette var et godt forslag. - Nye tegninger utarbeides og legges fram for årsmøtet 2025. - Ekstraordinært årsmøte informeres om fremdriftsplan <p>Status, oppgaver og ansvarlige.</p>	<p>Leder styrer arbeidet</p>	<p>Årsmøte 2025, men status underveis i styremøtene</p>
8	<p>Innendørs skytebane Muligheter diskuteres videre. Tor jobber med å finne eventuelle lokaler/byggemuligheter.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Spillemidler inntil 50% av kostnader - Støtte fra kommunen? (Tor) 		



	<p>- Kontakte NSF (Tor) - Tomter / Lokaler (Tor)</p> <p>Tor jobber videre med ideen.</p>	Tor	
9	<p>Eventuelt: Anskaffe rikosjettforheng til Burhol: Elisabeth ber om tilbud (10 meter bredde, 2,4 meter høyde).</p> <p>Ammunisjon og lapper må skaffes.</p> <p>Norgesfeltløype og lapper bestilles hos Mysen PK</p> <p>Ekstraordinært årsmøte holdes på Burhol Mandag 9/9-24 klokka 16:00. Saker: Godkjenning av regnskap og informasjon om utvidelse av standplasser på Grasåsen.</p> <p>Annet: I e-postutveklings innen styret i sommer ble det vedtatt at klubben dekker kostnadene ved påmelding av lag i klubbens navn på NM Felt på Rena.</p>	<p>Elisabeth</p> <p>Tor skaffer ammo,</p> <p>Tor bestiller</p> <p>Geir lager innkalling på nett</p>	<p>Til neste styremøte</p> <p>Snarest</p> <p>Snarest</p> <p>25/8-24</p>
	<p>Neste møte Merknad fra referent: Hvis dette er en dag som ikke passer bes det om at leder får tilbakemelding så snart som mulig. Eventuell endret dato vil komme i innkalling fra leder.</p>	22/10-24	